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ZAPISNIK 
sa XIII sjednice Skupštine 

           Predsjednik Skupštine Abaz Dizdarević otvorio je rad XIII sjednice Skupštine opštine Bijelo Polje. Sjednica 
je održana 27.12.2019. godine sa početkom u 14 časova, u sali Skupštine opštine Bijelo Polje. Obavijestio je da  
sjednici prisustvuje 20 odbornika, te da su ispunjeni uslovi za održavanje sjednice. Takođe je obavijestio da je XIII 
sjednica Skupštine posvećena odborničkim pitanjima, koja su odbornici uputili za planirano skupštinsko zasijedanje 
i odgovorima na odbornička pitanja.  
        Zapisnik sa VIII sjednice Skupštine, koja se ticala takođe odborničkih pitanja usvojen je „jednoglasno“ 
(ukupno je glasalo 20 odbornika). Predsjednik Skupštine je pozdravio predsjednika Opštine sa svojim saradnicima, 
koji će odgovarati na pitanja odbornika i to isključivo onih koji prisustvuju sjednici Skupštine.   
         Odbornica Vesna Pavićević postavila je pitanje predsjedniku Opštine: „Opštini Bijelo Polje je 24.10.2019. 
godine uručen BFC sertifikat čime je postala prva opština u Crnoj Gori koja je ispunila potrebne kriterijume. Šta to 
znači za investitore koji žele ulagati na teritoriju naše opštine”?  
          Predsjednik Opštine Petar Smolović je dao sljedeći odgovor: “Opština Bijelo Polje je zvanično od 
14.oktobra 2019.godine nosilac prepoznatog standard kvaliteta BFC sertifikat, što joj daje mogućnost isticanja 
zaštitnog znaka BFCSII- opštine u jugoistočnoj Evropi sa povoljnim poslovnim okruženjem. Kao što sam naziv kaže 
opština sa povoljnim poslovnim okruženjem je ona opština koja se na kvalitetan način bavi pitanjima lokalnog i 
ekonomskog razvoja, koja se kroz realizaciju novih projekata i tekućeg održavanja trudi da poveća kvalitet života 
građana. Prema BFC standardu Opština Bijelo Polje ispunjava uslove BFC standard lokalnih samouprava u 
Jugoistočnoj Evropi. Dobijanjem sertifikata doprinijeli smo jačanju imidža, stvorili uslove da prilikom narednih 
mjerenja konkurentnosti opština u zemljama zapadnog Balkana ostvarimio što bolji standard. Neki od konkretnih 
zahtjeva standarda bili su: Da Opština posjeduje višegodišnje strateške planove i da prate njihovu realizaciju; Da je 
formirala posebnu kancelariju za pružanje informacija i podršku domaćim i stranim investitorima takozvani “ kler”, 
što smo i učinili; Da je posredstvom Savjeta za ekonomski razvoj opštinskih službi unaprijeđen i dalje unapređuje 
javno privatno partnerstvo; Da posjeduje i uspostavlja statističke baze podataka koje su važne za svakog 
investitora, a tiču se ekonomskih i socijalnih pokazatelja; Da može finansijski pomoći prilikom organizovnja obuka 
za radnu snagu; Da oslobađa plaćanja određenih opštinskih naknada i poreza investiture koji posluju u okviru biznis 
zona; Da pruža podršku prilikom ostvarivanja subvencija sa državnog nivoa u zavisnosti od iskazanih potreba 
investitora; Da planom kapitalnih investicija predstavi investitoru projekciju razvoja opštine u narednom 
trogodišnjem periodu, prije svega kroz ulaganje u tehničku infrastrukturu. Bijelo Polje je prošlo test prema BFC 
sertifikaciji i standardizaciji i dokazalo da je spremno da sačeka inostranog investitora i na brz i kvalitetan način 
pruži svaku informaciju u odnosu na odgovarajuću podršku, ukoliko investitor želi da pokrene novu investiciju i 
zaposli radnike na teritoriji opštine Bijelo Polje. Podatak da smo 90 % uslova ispunili za 7 mjeseci, predviđeni rok za 
sertifikaciju je bio 12 mjeseci. Znači potrebno je bilo preko 70 % ispuniti kriterijuma, mi smo ispunili preko 90 % 
kriterijuma, u mnogo kraćem roku od zadatog. Dobijanjem ovog sertifikata smo dokazali da smo najpovoljnija 
opština za investiranje i privredni razvoj u Crnoj Gori, što će za krajnji cilj imati povećanje ekonomskog razvoja i 
smanjenje nezaposlenosti u našoj Opštini”.                
         Odbornica Vesna Pavićević je konstatovala da dobijanjem sertifikata o dobroj poslovnoj klimi, opština Bijelo 
Polje se svrstava u odabranu grupu lokalnih zajednica, koje su suštinski dugoročno posvećene razvoju privrede i 
koje su zahvaljujući reformama opštinske uprave uspjele da stvore uslove koje pogoduju razvoju biznisa. Opština 
Bijelo Polje ovim je dodatno ojačala svoje kapacitete ka potencijalnim investitorima ispunjavajući na ovaj način svoju 
viziju da privuku nova ulaganja.  
        Odbornik Ćemal Zoronjić je postavio pitanje: “Šta Opština Bijelo Polje planira zajednički sa partnerom 
Vladom Crne Gore ( Direkcijom za saobraćaj i Upravom javnih radova ), u narednom periodu po pitanju ulaganja u 
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putnu infrastrukturu, lokalitet Ušće, nasipom i probojem novih putnih pravaca na području MZ Gubavač, sa 
posebnim osvrtom na ulaganje u turistički potencijal Đalovića pećina, kao i putnim pravcem od MZ Gubavač prema 
MZ Rasovo. U kojim iznosima je planirano ulaganje i kakve benefite očekujete od realizacije tih projekata za 
stanovništvo Mjesnih zajednica Gubavač, Bistrica, Njegnjevo, Strojtanica, Rasovo, Sutivan i drugih sa ovog 
područja kao i Opštine uopšte i  dokle se stiglo sa projektom rekonstrukcije puta Gubavač-Bistrica“.  
           Predsjednik Opštine Petar Smolović je dao sljedeći odgovor: „U toku je izrada projekata rekonstrukcije 
saobraćajnica od kružnog toka od MUP-a kroz naselje Loznice, Resnik, Rasovo, Strojtanica, Njegnjevo i Oluje do 
raskrsnice prema mostu u Gubavču. Projektnom dokumentacijom planirane su saobraćajnice za dvosmjerni 
saobraćaj sa trotoarima, javnom rasvjetom i ostalim pratećim instalacijama u skladu sa planskom dokumentacijom. 
Ukupna dužina ovog pravca iznosi oko 9,5 km i do sada je za izradu i reviziju tehničke dokumentacije izdvojeno 56 
hiljada eura. Projektovanje se odvija u nekoliko faza i to sljedećom dinamikom: izrada projekta rekonstrukcije 
saobraćajnice od kružnog toka kod MUP-a do semafora u Rasovu je u toku. U toku su radovi na rekonstrukciji 
saobraćajnice u Rasovu, od semafora do raskrsnice sa putem prema Boljanini. Izrada i revizija tehničke 
dokumentacije za dio od raskrsnice sa putem prema Boljanini, kroz naselje Rasovo, Strojtanica, Njegnjevo i Oluje 
do raskrsnice prema mostu u Gubavču je ugovorena krajem ove godine i u početnoj je fazi izrade projekta. 
Pomenuta ulaganja imaju za cilj ostvarivanje što bolje infrastrukturne povezanosti naselja na desnoj obali Lima, 
kako bi se na taj način zajedno sa radovima rekonstrukcije magistralnog puta M21 od kojih su neki već u toku a neki 
planirani u narednom periodu stvorio prsten, kojim bi se zajedno sa postojećim mostovima obezbijedila bolja 
povezanost naselja lijeve i desne obale rijeke Lima. Što se tiče projekta rekonstrukcije puta Gubavač-Bistrica u toku 
je sprovođenje tenderske dokumentacije za odabir izvođača radova. Proceduru sprovori Uprava javnih radova. 
Prosječna vrijednost radova iznosi oko 5 miliona eura sa rokom  završetka 12 mjeseci od uvođenja izvođača u 
posao. Ovaj projekat će zajedno sa projektom puta Bistrica – manastrir Podvrh koji je u završnoj fazi učiniti da se 
ostvari direktna veza sa magistralnog puta M21 ne samo polazne stanice žičare Đalovića pećine, već i svih sela u 
ovom dijelu Opštine. Pored navedenih projekata Opština je u saradnji sa Ministarstvom poljoprivrede i ruralnog 
razvoja i Međunarodnim fondom IFARD za narednu godinu predvidjela sredstva za asfaltiranje opštinskih puteva 
prema prioritetu, pa će kao i prethodnih godina dio sredstava biti opredijeljen za dio sredstava u ovom dijelu 
Opštine. Kada je u pitanju elektroenergetska infrastruktura na ovom području, u sklopu revitalizacije mreže CEDIS-
a, ove godine se izvode radovi na dalekovodu Gubavač, čime će se znatno poboljšati napajanje i smanjiti prekid u 
isporuci električne energije za preko 2700 domaćinstava. U planu su zamjene 817 od postojećih 927 stubova,to je 
zamjena kompletnog užeta i remont kompletno 27 trafostanica na ovom području. U narednom periodu planirana je 
izgradnja primarne elektroenergetske strukture za potrebe napajanja kompleksa Đalovića pećine. Proceduru 
sprovodi Uprava javnih radova, a predviđeni dalekovod povezuje elektroenergetsku infrastrukturu postojeće 
trafostanice 35 sa 10 Nedakusi i planirane trafostanice 35 sa 10 Bistrica čiji su radovi u završnoj fazi. Pored toga što 
će se obezbijediti napajanje infrastrukture budućeg kompleksa Đalovića pećine, žičare i manastira Podvrh ova 
investicija će ujedno doprinijeti značajno pouzdanijem i kvalitetnijem napajanju električnom energijom domaćinstava 
koja pripadaju ovom području. Kada je u pitanju ovo područje Programom uređenja prostora za narednu godinu 
planirana su sredstva za izradu i reviziju tehničke dokumentacije i za izgradnju vodovoda kroz naselje Bistrica sa 
izvorišta Banjice, u iznosu 16 hiljada eura je vrijednost projekta. Očekujemo da će oko 200 hiljada eura koštati ovaj 
projekat. Takođe, Programom uređenja prostora za 2020 godinu za ovaj dio Opštine planirana su dodatna sredstva 
za izradu i reviziju tehničke dokumentacije kao i za izvođenje radova na uređenju izletišta na ušću Bistrice sa 
pratećim sadržajima ukupne ccc vrijednosti 61.hiljadu eura. Izgradnja prilazne rampe mostu Njegnjevo - Potkrajci sa 
izgradnjom pristupne saobraćajnice u iznosu od 445 hiljada eura, za koju je u ovoj godini obezbijeđena kompletna 
tehnička dokumentacija. Izrada tehničke dokumentacije za početak radova na izradi fiskulturne sale OŠ u 
Njegnjevu, 200 000 eura. Izgradnja otkupnog centra u Poktracjima,  gdje je planirano da se kroz ovaj projekat 
realizuje kroz privatno javno partnerstvo ccc 800 000 eura. Za investiciono održavanje opštinskih puteva, 
tj.pročišćavanje i nasip tamponskog sloja u 2020.godini planirali smo u tom regionu za MZ Bistrica 15 000 eura , za 
MZ Rasovo 12 000 eura, za MZ Sutivan 11 000 eura, MZ Njegnjevo 7000 eura i za MZ Gubavač 8000 eura. To je u 
prosjeku 20 %  povećanje u finansijskom iznosu. Dakle, cilj nam je da kroz ulaganje u valorizaciju turističkih 
kapaciteta Đalovića pećine, kroz brojne saobraćajnice, energetske, vodovodne i ostale infrastrukturne projekte, 
zajedno sa ostalim infrastrukturnim projektima direktno utičemo na povećanje ekonomskog razvoja i smanjenju 
nezaposlenisti u našoj Opštini, što će dinamizirati razvoj cijele Opštine posebno bistričkog regiona.  
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         Odbornik Ćemal Zoronjić je naveo da je zadovoljan odgovorom na postavljeno odborničko pitanje.         
Odbornik Vesko Janković postavio je pitanje menadžeru Opštine: „Kroz projekat razvoja ruralnih područja, koji 
realizuje Vlada Crne Gore uz podršku Međunarodnog fonda za razvoj poljoprivrede – IFAD-a, u ovoj godini biće 
uložena značajna sredstva u sedam crnogorskih opština, među kojima je i naša. Šta je planirano i realizovano kroz 
ovaj projekat na teritoriji opštine Bijelo Polje“? 
           Menadžer Opštine Fahrudin Begović dao je sljedeći odgovor: „Kroz projekat razvoja ruralnih područja koje 
realizuje Vlada Crne Gore sa Ministarstvom poljoprivrede i ruralnog razvoja uz podršku Međunarodnog fonda za 
razvoj poljoprivrede IFARD u ovoj godini biće investirano novih 4 miliona eura. Investicija će biti realizovana u 
sedam opština. Pored naše opštine, u projekat su uključene i opština Nikšić, Berane, Mojkovac, Žabljak, Petnjica i 
Šavnik. U našoj i ostalim pomenutim opštinama biće izgrađeni novi vodovodi, novi kilometri asfaltnih puteva na 
seoskom i ruralnom području. Uspješnom realizacijom ovog projekta u našoj opštini u ruralnim područjima, 
stanovnici ovih krajeva će imati bolju i kvalitetniju putnu i vodovodnu infrastrukturu. I ovo je jedan od dokaza da 
Vlada u kontinuitetu posebnu pažnju posvećuje razvoju sjevera. Konkretno, u opštini Bijelo Polje u 2019.godini 
ugovoreni su radovi na putnoj i vodovodnoj infrastrukturi komponenta dva i to pet projekata rekonstrukcija i 
izgradnje vodovodne infrastrukture, dva na Koritskoj visoravni, to su Sefersko i Radičko vrelo, vodovod Kanje-
Metanjac-Dobrakovo, izgradnja Pavino-Polje-Mahala rekonstrukcija i peti vodovod je vodovod u MZ Crhalj selo 
Kradenik i Vrbe. Što se tiče putne infrastrukture u našoj Opštini ugovoreno je i realizovano 6 projekata asfaltnih 
puteva u dužini od 3,8 km. To je put Boljanina-Borovac-Vlah u dužini od 500m, put Nedakusi-Sljepašnica takođe u 
dužini od 500m, put Bistrica-Radojeva Glava-Požegina  u dužini od 500m, put u MZ Čeoče u dužini od 300m, put 
Cerovo-Glavica u dužini od 500m asfaltnog puta i put Rasovo-Rastoka, lijevi i desni krak u dužini od 1500m 
asfaltnog puta. Ukupna investicija za našu Opštinu kroz ovu komponentu dva, bila je preko 500 000,00 eura a 
učešće Opštine bijelo Polje je bilo oko 25%. Svi projekti su vrednovani i odabrani na osnovu jasnih kriterijuma i 
prema objavljenom pozivu. Da na kraju još pomenem da su ovi putevi svi završeni, na nekim djelovima kada je u 
pitanju dva vodovoda ostalo je još nekih 15, 20% da se realizuje ako dozvole vremenske prilike. To će biti urađeno 
do kraja godine eventualno početkom naredne godine“. 
           Odbornik Vesko Janković je neveo da je zadovoljan odgovorom na postavljeno pitanje. 
            Odbornica Adisa Martinović postavila je sljedeće pitanje:“Koje su sve investicije i aktivnosti sprovedene na 
teritoriji opštine Bijelo Polje u cilju unaprjeđenja razvoja školskog sporta“?  
              Direktor JU Centar za sport i rekreaciju Marko Maslovarić  dao je sljedeći odgovor: „Školski sport treba 
da bude temelj masovnog sporta i osnov zdravog društva i kao takav je prepoznat od Ministarstva sporta, Opštine 
Bijelo Polje ali  i JU Centar za sport i rekreaciju kao servis svim sadašnjim i budućim sportistima u Bijelom Polju. 
Unaprjeđenje školske infrastrukture i poboljšanje uslova za obavljanje nastave fizičkog vaspitanja kao i 
vannastavnih školskih sportskih aktivnosti su smjernice koje smo u ovoj godini slijedili kako na mikro tako i na 
makro planu. U 2019.godini Vlada Crne Gore u saradnji sa opštinom Bijelo Polje realizuje niz infrastrukturnih 
projekata, od kapitalnog značaja za sistem sporta u našem gradu. Sve to čini dio široke lepeze aktivnosti koje treba 
da doprinesu daljem unapređenju sporta u našoj Opštini. Početkom godine započeti su radovi na rekonstrukciji 
fiskulturne sale OŠ „Marko Miljanov“. Nosioci projekta su u kooperaciji bili Ministarstvo prosvjete, Ministarstvo 
sporta i mladih i Opština Bijelo Polje. Vrijednost investicije je oko 230 000,00 eura a produkt ove saradnje je 
savremena školska sala koja će koristiti učenicima i sportskim organizacijama u našem gradu. Nezavisno od ovog 
projekta Centar za sport donirao je komplet novih rekvizita za nastavu fizičkog vaspitanja. Donacija je sprovedena 
na osnovu zahtjeva uprave škole i profesora fizičkog vaspitanja. Odnosila se na atletske, gimnastičke i ostale 
rekvizite. U 2019.godini izvođeni su radovi na adaptaciji fiskulturne sale JU Srednja elektroekonomska škola. Nakon 
završenih radova Centar za sport donirao je komplet opreme za nastavu fizičkog vaspitanja, koje će dodatno 
unaprijediti uslove rada profesorima, učenicima i sportistima koji svakodnevno treniraju u ovoj fiskulturnoj Sali. U 
ovoj godini započeta je izgradnja nove OŠ „Dušan Korać“, u njenom sklopu gradi se i školska fiskulturna sala čijim 
otvaranjem će se dodatno unaprijediti školski i sportski sadržaji u samom jezgru grada. Što se tiče Centra za sport i 
naših aktivnosti, Centar za sport i rekreaciju ove godine je organizovao dva opštinska školska takmičenja osnovnih i 
srednjih škola u šest sportskih disciplina u kojim je direktno učešće uzelo 6 učenika. U koordinaciji sa crnogorskim 
školskim sportskim savezom u Bijelom Polju je organizovano i regionalno školsko takmičenje osnovnih škola u 
košarci, fudbalu i šahu. U cilju poboljšanja uslova za obavljanje nastave fizičkog vaspitanja u 2019.godini realizovan 
je čitav niz aktivnosti od kojih su najznačajnije: podjela kompleta lopti za fudbal, košarku i odbojku svim školama na 
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teritoriji opštine Bijelo Polje. U sklopu te aktivnosti održali smo sastanak sa profesorima fizičke kulture i ukazali na 
zakonske uslove, mogućnosti i benefite formiranja školskih društava. Kontinuirano smo u osnovnim školama vršili 
promociju zdravih stilova života. Kroz neposredne prezentacije sportskih aktivnosti učenicima sa ciljem animacije na 
zdrave životne navike i podsticanje na fizičke aktivnosti. Podijelili smo rekvizite za atletiku u OŠ „Risto Ratković“, 
OŠ „Dušan Korać“,OŠ „Marko Miljanov“, OŠ „Aleksa Bećo Đilas“, Srednjoj-elektroekonomskoj školi, OŠ „9.Maj“ i od 
momenta kad je nastao ovaj odgovor još nekih pet škola dobili su komplet atletske rekvizite. U toku je nabavka 
rekvizita za nastavu fizičkog vaspitanja koji su po zahtjevu škole neophodni za OŠ „Vladislav Ribnikar“ Rasovo, OŠ 
„Vuk Karadžić“  Bistrica i  OŠ 
 „ Nedakusi“.  Dakle isti postupak, na osnovu zahtjeva obrate se nama,  izvršimo donaciju, znači ono što je potrebno 
po nekoj procjeni direktno profesora fizičkog vaspitanja da unaprijede nastavu fizičkog vaspitanja. Takođe, svim 
školama koje su nam se obratile zahtjevom za pomoć odgovorili smo podrškom u vidu rekvizita za fizičko 
vaspitanje, nabavke mobilijara neophodnog za obavljanje nastavnih i vannastavnih sportskih aktivnosti. Dakle, 
plansko ulaganje u školski sport vrati se višetruko kako prema samom društvu tako i prema sportskim kolektivima. 
To dodatno obavezuje da još intezivnije ulažemo i u godinama pred nama.  
            Odbornica Adisa Martinović je navela da je zadovoljna odgovorom i poželjela direktoru uspješan rad u 
narednoj godini i nastavak  ovakvih aktivnosti. 
            Odbornik Hajrudin Bučan postavio je pitanje:“ Koliko radnih sati je radila građevinska mašina buldožer na 
području MZ Gubavač u 2018.godini i koja je cijena izvedenih radova? Koliko je metara kvadratnih nasuto tampona 
u 2018.godini na području MZ Gubavač i koja je cijena izvedenih radova? Molim Vas da objasnite tačnu lokaciju 
rada buldožera i tačnu lokaciju nasipanja tampon”?     
            Menadžer Opštine Fahrudin Begović upoznao je odbornike sa odgovorom na odborničko pitanje koji 
je dao sekretar Sekretarijata za stambeno komunalne poslove i saobraćaj Dejan Luković:  Programom 
uređenja prostora za 2018.godinu planirano je  40 sati rada buldožera, a ugovoreni su radovi u iznosu od 2516,80 
eura. Za nasipanje puteva planirano je 600m3, a ugovoreni su radovi u iznosu od 3049,30 centi. Rad buldožera je 
određen na sljedećim putnim pravcima: putni pravac iznad crkve do kuće Hašinovića i Šaronjića i prema kućama 
Spahića, zatim putni pravac u naselju Bijedići prema kućama Pajevića, te putni pravac prema kućama Šaronjića i 
Tvrdišića i putni pravac Beg- Lug do pravoslavnog groblja. Nasipanje je izvršeno na sljedećim putnim pravcima: 
nasuta je dionica puta iznad crkve do kuće Hašinovića u dužini od 450m, zatim od kuće Hašinovića put kuća 
Spahića u dužini od 900m u mjestu Bijedići prema kućama Pajevića i Demića,  zatim u naselju Oluja između kuća 
Mahmutovića i  Hasanovića, kao i putni pravac prema kućama  Šaronjića i Spahića.  
          Odbornik Hajrudin Bučan je naveo da je tačno da je naplaćeno 40 sati i 600 kvadrata tampona, a da 
buldožer nije radio ni jednog sata, niti je nasuto do kuće Hašinovića. To je rađeno ove godine, završeno prije 2,3 
mjeseca. Ukazao je da je to rađeno u 2019.godini, a da je pitao u 2018.godini, koji su dobili u izvještaju prije 6,7 
mjeseci je plaćeno toliko, ali ti radovi nijesu izvedeni. Istakao je što se tiče MZ Gubavač od osnivanja za ove zadnje 
četiri godine nije održan ni jedan sastanak mjesnog Savjeta MZ Gubavač. Ne samo da nije održan nego predsjednik 
mjesnog Savjeta zadnje tri godine nije bio tri mjeseca u Gubavču, potpredsjednik MZ već četiri godine boravi u 
Njemačkoj. Od svih članova 11 članova mjesnog Savjeta, funkcioniše i svime time manipuliše jedan član.  Pokušaj  
je da se formiraju prije desetak dana, od članova Savjeta MZ Gubavač  došlo je tri  člana. 
            Odbornik Hajrudin Bučan je postavio dopunsko pitanje: “Ko je potpisao izvedene radove u 2018.godini i 
da li mogu biti isplaćeni ako nijesu potpisani od strane MZ”?             
            Predsjednik Opštine  Petar Smolović je pojasnio: “Na početku godine mi na osnovu kvadrature odnosno 
dužine puteva u određenoj mjesnoj zajednici pravimo jednu formula i 50 % sadržaja te formule čini dužina puteva, a 
50 % broj stanovnika. Udio broja stanovnika u stanovnicima Bijelog Polja i udio dužine puteva u ukupnom broju. 
Ako imamo 45 hiljada stanovnika imamo 1100 km puteva. Pravimo proporciju i na osnovu toga pošteno podijelimo 
na sve mjesne zajednice. Ne limitiramo da će raditi jedna mašina nego stavimo na raspolaganje svaku mašinu po 
radnom satu i cijenu kubika nasipa. Radimo javini tender koji traje 45 dana sa žalbama, komisijama, licencama i 
dobijemo izvođača. Kada taj izvođač dobije posao mi ga šaljemo. Dobijemo 15 hiljada eura npr.šaljemo ga u 
mjesnu zajednicu, da ona kaže sa onoga spiska koliko hoće nasipa, koliko hoće proboja, koliko koje mašine za taj 
iznos. Taj iznos potpisuju kontrolor iz Direkcije za saobraćaj i predsjednik Mjesne zajednice, ili ako nema 
predsjednika Mjesne zajednice, odnosno ako nije mjesna zajednica formirana onda tu idu članovi savjeta. Ne neko 
iz savjeta nego bi trebalo više njih. Prvo da bi mjesna zajednica bila zadovoljna.  Mi ne plaćamo tu fakturu, dok je ne 
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potpise predsjednik mjesnog odbora i plus naš kontrolor.Sve je javno, sve je transparentno. Ja se priključujem 
Vašem dodatnom pitanju i za sljedeću Skupštinu, sigurno će te imati kopiju zapisnika ko je imenom i prezimenom 
potpisao i ko je imenom i prezimenom s naše strane kontrolisao. A plus tu će biti sekretar i on će detaljnije da Vam 
odgovori. Ja potpuno vjerujem u te službe i nikada se nije desilo da imamo nekakav problem na terenu. Uvijek se 
dešavalo da se nekim ljudima kriva da kažem narodskim izrazom, kolokvijalno neko bi lijevo, neko bi desno, neko bi 
politički neko bi prijateljski, ali ja nikada nikoga nazvao nijesam niti sam dozvolio da mene zovu to neka vam kažu 
sa teritorije Opštine, da sam nazvao izvođače ili mjesni Savjet. Uvijek kažem javite se mjesnom Savjetu. Savjet 
mjesne zajednice najbolje zna šta su prioriteti i šta su potrebe. Ne bih se složio da ne funkcioniše sa Vama. Mislim 
da je u Gubavču puno urađeno. Ako ne funkcioniše, ko je završio rasvjetu? Ko je zakrpio rupe? Ko je okrečio školu? 
Ko je završio pvc stolariju na školi? Radimo sad put kroz Gubavač. Ko je završio trafostanicu? Sve su to inicijative 
koje su krenule od mjesne zajednice. 40 mjesnih je zajednica, ono što dobijemo pod pečatom i potpisom mjesne 
zajednice i svako službeno obraćanje ide sa pečatom i potpisom mjesne zajednice, možemo da provjerimo sve to.” 
Odbornik Adnan Striković je postavio pitanje: “Prateći informaciju odnosno ugovor koji je Opština Bijelo Polje 
sklopila sa Vojskom Crne Gore postavio sam  pitanje koje se tiče količine radova koji su proizašli iz tog ugovora, 
gdje se to radilo, na kojim mjestima i koliko je to koštalo Opštinu Bijelo Polje, odnosno kakav je efekat to imalo na 
naš grad u 2019.godini pošto smo imali tu Odluku da će toliko i toliko sredstava biti opredijeljeno itd. Da vidimo 
koliko je to novca koštalo i šta se uradilo. Imali smo ovdje podatke i obećanja da će da se završi 150 km puta u 
saradnji sa Vojskom Crne Gore za 50 000 eura, što sam ja dovodio u kontekst nemogućeg itd. Postoji stenogram sa 
ove sjednice i ja upravo o tome govorim. Zbog toga sam postavio to pitanje što morate uticati da vaši ljudi koje ste 
postavili na određena odgovorna mjesta udgovorno se ponašaju u ovom parlamentu, pa da ne izgovaraju takve 
riječi koje su svakom osnovcu iIi onome ko zna da računa do 10 jasno, da je nemoguće, ali postoje stenogrami sa 
sjednica gdje su vaši odgovorni funkcioneri tvrdili da će se 150 km puta na takav način uraditi ako se bude radilo sa 
Vojskom za 50 000 eura, što ispada da ćemo 3 km puta za 1000 eura, što sam ja tad govorio da je nemoguće pa 
sad prosto sam želio da čuje informaciju da vidimo koliko je za koliko potrošeno. Zbog nekih drugih razloga ne želim 
da čujem odgovor na to pitanje usmeno, želim da ga dobijem pismeno i ne želim da ga komentarišem”  
           Odbornik Nedžad Mehović je postavio dopunsko odborničko pitanje direktoru Direkcije za izgradnju i 
investicije opštine Bijelo Polje Milanku Miniću: “Na sjednici Skupštine opštine Bijelo Polje održanoj 
28.12.2018.godine, pod Planom Programa uređenja prostora Opštine Bijelo Polje za 2019.godinu, a u poglavlju 
izrada tehničke dokumentacije uvrštena je izrada projektne dokumentacije javne rasvjete Gornje Loznice na potezu 
od Dubokog potoka do starog Muslimanskog groblja, odnosno do uključenja na zaobilaznicu. Da li je taj projekat 
urađen, ako jeste možete li nas upoznati sa detaljima, a ako nije kada je u planu izrada i revizija ovog projekta”? 
           Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milanko Minić je dao sljedeći odgovor: “Pod nadležnost 
Sekretarijata za uređenje prostora izdati su urbanističko tehnički uslovi kao i uslovi javnih preduzeća. U proceduri  je 
izbor projektanta i evidenta dokumentacije za izgradnju rasvjete na predmetnoj ulici. Na osnovu glavnog 
revidovanog projekta Direkcija za izgradnju i investicije ući će u procedure raspisivanja tendera za odabir izvođača 
radova nadzornog organa”. 
            Odbornik Nedžad Mehović je naveo da je zadovoljan odgovorom, da bitno je da je ušlo u proceduru, da je 
počelo da se radi.  
 
 
            Predsjednik Skupštine je zaključio rad sjednice Skupštine u 15 časova.  
       Zahvalio se svim odbornicima na prisustvu, na konstuktivnom radu. Istakao je da sve ono što je napravljeno u 
prethodnoj godini, veliki broj Odluka koje su donešene, to je zahvaljujući odbornicima, razumijevanju, racionalnosti 
da se sprovede sve na najbolji način. Poželio je sve najbolje u Novoj godini, onim koji proslavljaju, Srećne božićne 
praznike. 
 
   Broj: 02–11129 
   Bijelo Polje, 28.12. 2019. godine 
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